



### MEET & GREET

Timing from

28 - 29 July and 7 - 13 August

Meet & Greet 1	4:00 PM - 4:25 PM
Meet & Greet 2	4:40 PM - 5:05 PM
Meet & Greet 3	6:30 PM - 6:55 PM
Meet & Greet 4	8:00 PM - 8:25 PM
Meet & Greet 5	8:45 PM - 9:10 PM

### SHOWS

Timing from 30 July - 6 August

Show 1	4:00 PM - 4:20 PM
Show 2	6:00 PM - 6:20 PM
Show 3	7:45 PM - 8:05 PM

### MEET & GREET

Timing from 30 July - 6 August

Meet & Greet 1	4:25 PM - 4:40 PM
Meet & Greet 2	6:25 PM - 6:45 PM
Meet & Greet 3	8:10 PM - 8:25 PM

**ACTIVATION timing is from 2 to 10 PM**

### TERMS AND CONDITIONS

- Spend AED 300 or more on one receipt for Meet & Greet. Accumulated receipts are not allowed.
- Meet & Greet tokens are issued for same day shows only. No tokens will be issued for advanced shows or for other days.
- Participation in the Meet & Greet will be granted for Blue rewards members only. Please download the app and show the app at our customer service desk.
- The Meet and Greet will be on a first come first served basis.
- One Blue Rewards account will grant one family one entry into the event. Families are limited to one show a day.
- The activation is based on a first come, first served basis, and once maximum capacity is reached, it may require waiting time for the next show.
- Access to the activation is for Blue Rewards members only.
- Attendees should be kind and respect each other. Any arguments may result in attendees being asked to leave the area.
- Trolleys and baby strollers are not allowed inside the Activity area.
- Minimum age requirement for activities area: 3 years old.
- Parents and their children are to stand in the designated area to take photos.
- Children must not be left alone; an adult companion is obligatory at all times.
- Please ensure you follow the guidance of the hosts. This will ensure a calm and comfortable visit for all.
- Food and Drinks are not permitted in the zones.
- DFCM reserves the right to alter, amend or add to these terms and conditions and withdraw this activity without notifying guests at any time and guests shall be bound by such changes.
- DFCM holds no responsibility for lost items. Please monitor your precious items.

### NOTICE OF PHOTOGRAPHIC AND MEDIA RECORDING

By entering the event area, you enter an area where photographic, audio and video recording may occur. The participant agrees to the use of any photographs, videos, comments and any audio in broadcasts, newspapers, brochures, advertising, and other media in perpetuity without notice or compensation by the organizer.



# Shaun the Sheep®



## لقاء الشخصيات من 30 يوليو إلى 6 أغسطس

العرض 1	من 4:00 عصراً إلى 4:20 عصراً
العرض 2	من 6:00 مساءً إلى 6:20 مساءً
العرض 3	من 7:45 مساءً إلى 8:05 مساءً

## العروض من 30 يوليو إلى 6 أغسطس

لقاء الشخصيات 1	من 4:25 عصراً إلى 4:40 مساءً
لقاء الشخصيات 2	من 6:25 مساءً إلى 6:45 مساءً
لقاء الشخصيات 3	من 8:10 مساءً إلى 8:25 مساءً

## مواعيد لقاء الشخصيات من 7 إلى 13 أغسطس

لقاء الشخصيات 1	من 4:00 عصراً إلى 4:25 عصراً
لقاء الشخصيات 2	من 4:40 عصراً إلى 5:05 مساءً
لقاء الشخصيات 3	من 6:30 مساءً إلى 6:55 مساءً
لقاء الشخصيات 4	من 8:00 مساءً إلى 8:25 مساءً
لقاء الشخصيات 5	من 8:45 مساءً إلى 9:10 مساءً

## أوقات التفعيل هي من 2 إلى 10 مساءً الشروط والأحكام

- أنفق 300 درهم أو أكثر في إيصال واحد لتشارك في فعالية لقاء الشخصيات. لا يسمح باستخدام أكثر من إيصال.
- قسائم فعالية لقاء الشخصيات يتم إصدارها لعروض نفس اليوم فقط. لن يتم إصدار قسائم بشكل مسبق لعروض الأيام التالية.
- وحدهم المنتسبون إلى برنامج مكافآت بلو سيمنحون حق المشاركة في فعاليات لقاء الشخصيات. يرجى تنزيل التطبيق وإبرازه لموظف خدمة العملاء.
- تتم المشاركة في فعاليات الشخصيات على أساس من يأتي أولاً يشارك أولاً.
- يساهم كل حساب واحد في برنامج مكافآت بلو بدخول عائلة واحدة فقط. وتقتصر مشاركة كل عائلة على عرض واحد فقط كل يوم.
- يتم تنظيم الحضور في الفعاليات على أساس من يأتي أولاً يشارك أولاً، وحال بلوغ الطاقة الاستيعابية القصوى، قد يطلب من البقية الانتظار إلى العرض التالي.
- وحدهم المنتسبون إلى برنامج مكافآت بلو يمنحون فرصة المشاركة في الفعالية.
- يرجى من الحاضرين الالتزام بالتعامل بلطف واحترام مع الآخرين. وفي حال الدخول في أي مشاحنات أو جدال قط يطلب من الشخص مغادرة المكان.
- لا يسمح بإدخال عربات الأطفال إلى داخل منطقة الفعالية.
- شرط الحد الأدنى للأعمار في منطقة الأنشطة: 3 سنوات.
- على الأهل وأولادهم الوقوف في المناطق المحددة لالتقاط الصور.
- يجب عدم ترك الأطفال وحدهم، ويجب وجود مرافق بالغ معهم في جميع الأوقات.
- يرجى الالتزام بالتعليمات لضمان زيارة مريحة وهادئة للجميع.
- لا يسمح بإدخال المشروبات والمأكولات إلى مناطق الفعاليات.
- يحتفظ دبي فستيفال سيتي مول بالحق في تعديل أو الإضافة إلى هذه الشروط والأحكام أو إلغاء هذا النشاط في أي وقت بدون إبلاغ الزوار، وعلى الزوار التقيد بتلك التغييرات.
- لا يتحمل دبي فستيفال سيتي مول عن فقدان أي متعلقات. يرجى المحافظة على أشيائكم الثمينة.

## إشعار بالتسجيل الفوتوغرافي والإعلامي

بدخولك إلى موقع الفعالية، فإنك تدخل إلى موقع قد يجري فيه التسجيل الفوتوغرافي والصوتي وتصوير الفيديو. يوافق المشارك على الاستخدام الدائم لأي صورة، وفيديو، وتعليق له وأي تسجيل صوتي له في أي بث، وصحيفة، وكتيب، ونشرة ترويجية، وغيرها من الوسائل الإعلامية من دون أي إشعار أو مقابل من الجهة المنظمة.

